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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan védjük környezetünket?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Szabó Imre környezetvédelmi, hírközlési és vízügyi miniszterhez. A kérdésrea

választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bős-Nagymarosi vízlépcs ő beruházásakor számtalan földterület „sérült” környezetvédelm i
szempontból . Az 1990-es évek elején indult rehabilitációs munkák csak Nagymaros-Visegrád
kisebb részeire terjedt ki, annak folytatása elmaradt . Így a mai napig rendezetlen pl . a 11 . sz .
fkl út Visegrád-Dömös közötti szakasza, a Gizella-majori római er őd területe, valamint a
lovarda és környezete . A területek állapotának helyreállítása mind természetvédelmi, min d
gazdasági szempontból indokolt.

Kérdezem Miniszter Úr !

Bős-Nagymaros beruházásakor visszamaradt földterületek és építmények rehabilitációjá t
folytatja-e a kormány? Ha igen, akkor milyen ütemben, és milyen határid ővel?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

Tisztelettel

Hadházy Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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